
Osiemnasta sesja Rady Miejskiej 
28 marca 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 marca 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1312

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1547

 
Rada w składzie - 14 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XVIII sesji otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji.  
Stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 14 osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk, - Przystępujemy do przyjęcia porządku 
obrad, który został dostarczony radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś 
wnioski w sprawie porządku obrad 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła – Burmistrz Gminy wnosi o poszerzenie porządku obrad o 
uchwałę w sprawie: zbycia lub wydzierżawienia nieruchomości. XVIII/193/08 chodzi o rozlewnie 
wód w Trzcińsku-Zdroju, miesiąc temu była podjęta uchwała o wydzierżawieniu. 
 
Czy są inne wnioski 
 



Radny pan Marek Rutka- wnoszę o wycofanie projektu uchwały dotyczącej przyjęcia 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr XVIII/183/08). W związku z tym, że 
i tak z końcem miesiąca mandat wygasa. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  kto jest za poszerzeniem porządku obrad o 
projekt uchwały w sprawie zbycia lub wydzierżawienia nieruchomości. 

-za- 14- głosów 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- stwierdzam ze wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Kto jest za wycofaniem z punku obrad uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
Przewodniczącego Miejskiej. 
 
- za- 1- osoba 
- przeciw- 7- osób 
- nie głosowało -6 - osób 

 
Proponowany porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie przyjęcia rezygnacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr 
XVIII/183/08) 
2. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XVIII/184/08) 
3. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do Polskiego Projektu 400 Miast. (druk Nr 
XVIII/185/08) 
4. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVIII/186/08) 
5. w sprawie wyrażanie zgody na zamianę nieruchomości lokalowych. (druk Nr XVIII/187/08) 
6. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVIII/188/08) 
7. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVIII/189/08) 
8. w sprawie wyrażenia zgody do podpisania Listu Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze 
Gminy Trzcińsko-Zdrój farmy wiatrowej ( druk Nr XVIII/190/08) 
9. w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr XVIII/191/08) 
10. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XVIII/192/08) 
11. w sprawie zbycia lub wydzierżawienia nieruchomości. ( druk XVIII/193/08) 
 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- - kto jest za przyjęciem porządku obrad ze 
zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk - protokół został podpisany przez radnych, 
którzy się z nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- stwierdzam, że protokół z XVII sesji Rady 
Miejskiej został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk - Czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka-  co dotyczyło spotkanie z panem Wołoszczukiem? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  wniosków na boisko w każdej Gminie, okazało się, że nie ma nas na 
żadnej liście i wiem, że pan prezes TKKF ma możliwości izby nam pomógł. Na ostatnim spotkaniu z 
panem Oświęcimskim nie wiadomo jakie będą kryteria jakie będą musiały spełniać wnioski w 
Internecie krążą listy. Podziękowałem jednocześnie za sprzęt sportowy do hali. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  czego dotyczyły decyzje na wycinkę drzew? 
 
Radna pan  Teresa Noga- opuścił pan Burmistrz informacje z dnia 17 marca jest tam mowa o 
ogniskach przedszkolnych. Proszę o przedstawianie ustaleń? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  byłem na spotkaniu z panem Pyszkowskim, który obiecał nam, że 
utworzą trzy przedszkola obiecane mieliśmy tylko 2 przedszkola i obiecał, że da pieniądze na trzecie 
przedszkole do Piaseczna. Również spotkałem się z panem z biura Zarządzania Kryzysowego w 
sprawie syreny dla Trzcińska i odstąpienia nam w użyczenie syrenę. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- czym pan się kierował wydać ulgę w podatku od nieruchomości. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- zgodnie z uchwałą Rady jest to dla emerytów, którzy nie 
wykorzystują całych stodół i pomieszczeń gospodarczych. Jest to obligatoryjnie. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- jakie są ustalenia ze Starostwem co do Szkoły Zasadniczej w 
Trzcińsku. 
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Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- negatywne Starostwo nie chciało nam przekazać tej szkoły, z tego 
względu, że subwencja jaka dostaje ta szkoła wystarcza i zostaje na działalność tej szkoły. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- czy Gmina odkupiła sklep po GS w Piasecznie? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- za długi zostanie to przejęte i tam jest jeszcze sprawa gruntu bo 
działka jest Agencji Nieruchomości Rolnej. Toczy się sprawa o zasiedlenie i my to odkupimy za długi 
a jak nie to przejmiemy za długi budynek a od agencji przejmiemy część działki nieodpłatnie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- w okresie miedzy sesyjnym wpłynęły trzy 
pisma pierwsze jest to opinia prawna w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego pismo stanowi 
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. Drugie pismo dotyczy pisma z RIO w sprawie zaskarżenia 
nieważności uchwały podjętej na sesji XVI/153/07 z dnia 28 grudnia 2007r. co stanowi załącznik Nr 7 
do niniejszego protokołu. Ostatnie pismo jest od pani Świetlany Szymkowej i dotyczy prośby o 
zaproszenie rodziny z Kazachstanu pismo stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. W okresie 
między sesyjnym pełniłem obowiązki przewodniczącego Rady Miejskiej. Jakie było stanowisko 
Burmistrza w sprawie odpowiedzi dla pani Świetlany Szymkowej. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- nie mamy odpowiedzi czekamy na stanowisko Rady 
Miejskiej. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  zgłosił wniosek formalny o skierowanie pisma pani Swietłany 
Szymkowej  na posiedzenie komisji Rady Miejskiej. Bo nie tylko przyjąć rodzinę, ale całe zaplecze 
socjalne miejsca pracy jest to w sumie 5 rodzin. Obecnie trudno jest coś mówić o pozyskaniu 
mieszkań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  kto z radnych jest by pismo skierować na 
komisje wspólną. 
 
- za- 14- osób 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  stwierdzam, że pismo zostanie skierowane 
do komisji.  
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- do Biura Rady nie wpłynęły na piśmie 
żadne interpelacje, ani zapytania radnych.  
 
Radny pan Marek Rutka- na poprzedniej sesji zgłaszałem interpelacje i zapytania  nie otrzymałem 
odpowiedzi na pytania tylko w jakim o kwotach na Rady Sołeckie. Nie uzyskałem odpowiedzi, jakie 
są terminy remontów chodników w Stołecznej i Piasecznie. Drugie pytanie dotyczyło czy Urząd 
Gminy partycypował by w wydatkach na meliorację w Piasecznie jest tam wiele hektarów zalanych 
wodą. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  w punkcie VIII porządku obrad mamy 
odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i tam ta odpowiedź zostanie udzielona. 
Jak ma pan inne interpelacje to proszę teraz. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. 1 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr XVIII/183/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani  Sylwia Tyrpa- w związku ze złożoną rezygnacja  pana 
Józefa Szotta Rada Miejska powinna przyjąć rezygnację i w związku z tym by wybrać 
przewodniczącego na dzisiejszej sesji i dlatego przyjmuje się jego rezygnację. 
 
Radny pan Marek Rutka- jak rada dzisiaj nie podejmie tej uchwały to co się stanie? 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  wygasa ona z końcem miesiąca. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- odczytał projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- - stwierdził, że uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/183/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 2 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XVIII/184/08) 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- uchwal w sprawie wyboru 
przewodniczącego Rady Miejskiej i proszę o podawanie kandydatur. 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- zgłaszam kandydaturę radnego pana Śliwińskiego jest on 
radnym, który pracuje komisji rewizyjnej myślę, że jak wyrazi zgodę to będzie dobrym 
Przewodniczącym. 
 
Nikt nie zgłosił żadnych uwag. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- zamknął listę zgłoszonych kandydatów 
na przewodniczącego rady w osobie radnego pana Antoniego Śliwińskiego. 
 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- zapytał czy radny pan Antoni Śliwiński 
wyraża zgodę ? 
 
Radny pan Antoni Śliwiński - odpowiedziała, że wyraża zgodę, i jeśli zostanie wybrany rezygnuję 
z członkostwa z komisji rewizyjnej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- – poprosił o zgłaszanie kandydatur do 
komisji skrutacyjnej, 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski – zgłosił kandydaturę radnej pani Teresy Nogi, Pani 
Wiesławy Płotkowskiej i Pani Alicji Kałużniak.  
 
Radna pani Teresa Noga – wyraziła zgodę, 
 
Radna pani Alicja Kałużniak – wyraziła zgodę, 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska – wyraziła zgodę, 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- – poddał pod głosowanie zgłoszony  3 
osobowy skład komisji skrutacyjnej, w skład której wchodzą: pani Teresa Noga, pani Alicja 
Kałużniak i pani Wiesława Płotkowska: 
 
- za -  11- głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- o godzinie 1354 ogłosił przerwę w celu 
ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej i przygotowania kart do głosowania.  
 
O godz. 14 02 wznowiono obrady. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk– przekazał, że przewodniczącym 
komisji skrutacyjnej wybrana została pani Wiesława Płotkowska. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- głosowanie jest tajne, Rada wybiera ze swego grona 
przewodniczącego bezwzględną większością głosów. W głosowaniu tajnym radni głosują na 
opatrzonych pieczęcią rady kartach zawierających precyzyjnie postawione pytanie – wpisane 
nazwisko oraz rubryki z odpowiedziami: “za, “przeciw”, wstrzymuje się”. Radny oddaje głos 
wpisując znak “x” w kratce z wolnym miejscem przy wybranej przez niego osobie. Wybranym 
zostaje ten kandydat, który uzyska największą ilość głosów ważnych. Mówca zapytał czy są 
pytania, niejasności? Rozdano karty do głosowania o treści: 
                                        “Karta do Głosowania 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju, nazwisko: Antoni 
Śliwiński, rubryki z odpowiedziami: “za”, “przeciw”, “wstrzymuję się”. 
 Trzcińsko-Zdrój, 2008-03-28 “ 
 
Radni po wypełnieniu kart, wrzucili je do urny według listy obecności. 
 
O godz. 1408 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- ogłosił przerwę. 
 
O godz. 1415  wznowiono obrady. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Wiesława Płotkowska – odczytała Protokół Komisji 
Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju, z którego 
wynikło, że Przewodniczącym Rady Miejskiej wybrany został pan Antoni Śliwiński – 12 głosami 
“za” przy dwóch głosach przeciwnych. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- podziękował przewodniczącemu 
Komisji Skrutacyjnej. Poprosił pana Przewodniczącego Rady o zajęcie miejsca przy stole 
prezydialnym i o dalsze prowadzenie obrad. 
 
Radni złożyli gratulacje. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk- pan Antoni złożył Rezygnację z 
członkostwa w komisji rewizyjnej, mówca odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się- 1- osoba 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Marcin Czesyk-  stwierdził, że uchwała została przyjęta 
większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XVIII/184/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 3 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój 
do Polskiego Projektu 400 Miast. (druk Nr XVIII/185/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- Gmina została zaproszona do 
programu skierowanego do 400 miast podstawa jest zorganizowanie Gminy do przeprowadzenia 
badań w zakresie redukcji udarów, czy zawałów. Będzie to dotyczyło pewnych roczników 
mieszkańców dzieci rodziców i dziadków. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/185/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 4 Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Piaseczno na lata 2007-2015 (druk Nr XVIII/186/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  w planie odnowy miejscowości 
Piaseczno chcemy umieścić zadanie które jest od niedawna a chodzi o nową świetlicę w byłym 
sklepie. Musi być umieszczone dodatkowo.  

 7



 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Radny pan Marek Rutka-  w tym pomieszczeniu ma być świetlica wiejska i socjoterapeutyczna a 
teraz jeszcze przedszkole, jak zostanie to połączone i rozwiązane? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- w godzinach rannych będzie przedszkole a po południu 
będzie świetlica środowiskowa dla dzieci, a staramy się też o umiejscowienie Centrum Kształcenia na 
odległość na wsi i jest to w postaci 10 komputerów i jeden komputer przenośny. Jest to na etapie 
uzgodnień. Będzie to ogólnodostępne dla wszystkich mieszkańców i będzie tam stałe połączenie 
internetowe.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/186/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażanie zgody na zamianę 
nieruchomości lokalowych. (druk Nr XVIII/187/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani  Sylwia Tyrpa- przychylając się do wniosku pani Marii 
Klepadło chce ona zmienić się na lokal mieszkalny o niższym standardzie i niższych kosztach 
utrzymania i przygotowaliśmy lokal w Trzcińsku-Zdroju. Nie jest ta pani w stanie utrzymywać 
mieszkania w Stołecznej. Zamiana nastąpi na podstawie wyceny.  
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Radny pan  Edward Iwański- jakie duże pani ma zaległości. 
 
Inspektor pani  Sylwia Tyrpa-  obecnie jest jeszcze różnica w wycenie tych nieruchomości. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/187/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

 
 
Do punktu V. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Góralice na lata 2007-2015 (druk Nr XVIII/188/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- plan odnowy miejscowości 
Góralice zakłada, że wyremontujemy świetlice i zmieniły się przepisy że z PROW możemy otrzymać 
tylko jedną inwestycję i my mamy zgłoszony TCK i chcemy, żeby ta świetlica w Góralicach jest filią 
TCK. Chcemy zrobić taki mariaż że TCK z filia w Góralicach. Dlatego od razu zmieniamy plan 
odnowy miejscowości Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy nie należy zrobić też zmian w Statucie TCK. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  jak będą takie wnioski to zrobimy taki zapis. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/188/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr XVIII/189/08) 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- jest to podobna sytuacja i proszę o przedstawienie 
stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVIII/189/08 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do podpisania Listu 
Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-Zdrój farmy 
wiatrowej ( druk Nr XVIII/190/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- zgłosiła się do nas firma Rem-
Pro, która chce postawić około 20 wiatraków ma uzgodnienia z właścicielami gruntów nasz projekt 
polega na tym, żeby upoważnić Burmistrza do podpisania porozumienia z tą firmą i firma deklaruje się 
w 100% ponieść wszystkie koszty zmian w studium. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- czy wiadomo na jakich terenach Gminy te wiatraki powstają. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- jest to od Trzcińska na zachód  na terenach sadów i tam 
będą umiejscowione, drugi teren to jest od Trzcińska wzdłuż drogi do Rowu, są to tereny spółdzielni 
rolniczej z Rowu. Jeszcze jedna to jadąc do Gogolic po prawej stronie. Poinformowaliśmy firmę 
Rempro że tam wchodzą Natura 2000. w optymistycznym wariancie jest około 27 wiatraków i z tego 
do kasy Gminy Mozę wpłynąć około miliona złotych dochodów. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta większością 
głosów. 
 
/Uchwała Nr XVIII/190/08 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr XVIII/191/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  wymagane jest wprowadzenie 
zmian do Studium i tu wnioskujemy o udostępnienie Burmistrzowi przystąpienia do ułożenia się z 
formą Rempro do podpisania umowy i wykonanie zmian w studium za pieniądze Rempro. A przy 
okazji możemy tu wprowadzić wszystkie nasze pomysły przy zmianie w studium. Możemy tam zrobić 
zapisy które nam będą umożliwiały gospodarowanie terenem. Proszę o zgłaszanie wniosków do 
zmian. Należy stworzyć strefę gdzie może powstać przemysł. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta większością 
głosów. 
 
/Uchwała Nr XVIII/191/08 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2008 (druk XVIII/192/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- na komisji zgłosiłem projekt 
uchwały rady w sprawie zmian w budżecie na ten rok podyktowany zmianą subwencji oświatowej na 
ten rok. W toku prac subwencje zostały zwiększone  Ministerstwo uzasadniało wzrost regulacją 
wzrostu wynagrodzenia dla nauczycieli jak wyliczyło biuro administracji to będzie nam potrzeba 
kwotę 260 tys. zł korekta w górę wydatków jednostek oświatowych jest to kwota ponad 300 tys. zł. W 
stosunku do wersji z komisji zmiany dochodzą jeszcze w zwiększeniu wydatków w planie finansowym 
Gimnazjum w rozdziale 801 z przeznaczeniem na zakup pomocy naukowych. Zwiększamy wydatki na 
zadania inwestycyjne w planie finansowym urzędu miejskiego i tak w dziale 700 na zakup działki 
rolnej w Trzcińsku-Zdroju przy ul. Wolności. W dziale 241 jest to zadanie kontynuowane z 
poprzednich lat jest to dokończenie montażu i wszystkich prac z tytułu zakończenia sytuowania 
świetlicy kontenerowej w Chełmie Górnym. O kwotę 9 300 zł dla Biblioteki jest to kwota 
przeznaczona na wzrost wynagrodzeń i nie była tak kwota zaplanowana w planie finansowym w 
związku z tym jest to zwiększenie o ta kwotę. Jest pozytywna opinia w tej sprawie Burmistrza. W 
związku z tym, dochody budżetu Gminy zwiększają się o kwotę 727 z PEFRON jest to kwota na 
pomoc dla uczącej się młodzieży niepełnosprawnej w różnych typach szkół pieniądze dostaliśmy w 
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tamtym roku, w tym roku zostały do budżetu wprowadzone. Ostateczna kwota wydatków ogółem jest 
to 374 676,70 zł. Jednocześnie wynik deficytu budżetowego wynosi kwotę 2 395 336 zł. kończąc 
proszę przyjąć tą uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński – my mamy inny projekt uchwały. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  ja przedstawiłem zmiany. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-  ogłosił przerwę w celu dostarczenia radnym uchwały. 
 
O godzinie 14 47- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1505 obrady zostały wznowione. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński – przegłosujemy teraz poprawki, jakie przedstawił 
przewodniczący Rady. Kto z radnym jest za przyjęciem poprawek do uchwały: 
 
-za- 13- głosów 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński – stwierdzam, że poprawki zaproponowane do projektu 
uchwały rada przyjęła. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - odczytał projekt uchwały po zmianach wraz z 
poprawkami którą odczytał i poddał pod głosowanie: 
 
O godzinie 1524- wyszedł radny pan  Marian Michniacki. 
Stan radnych na Sali 13 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński -  czy są pytania? 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- w paragrafie dotyczącym zakupu świetlicy kontenerowej 
powinno być 6060- 1. 
 
Radny pan Edward Iwański- znowu w tym roku jest zakup świetlicy kontenerowej w Chełmie 
Górnym ile razy jeszcze będziemy to wprowadzać. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- jest to samo zadanie  i jest to jego kontynuacja. 
 
Radny pan Edward Iwański-  czy to zostało powielone, czy gdzieś jest błąd. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  żeby to oddać do użytku to należy jeszcze włożyć 4 200 zł. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  kontynuując to pytanie  pragnę, się dowiedzieć ile jest koszt 
całkowity zamontowania tej świetlicy w Chełmie już oddanej do użytku. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras-  dostana państwo sprawozdanie z wykonania budżetu i tam 
będzie wyszczególnienie inwestycji. Jest to sprawa, która jest od dwóch lat. Nadzór inwestorski i 
wszystkie przyłącza. 
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Radny pan Edward Iwański-  czy ta świetlica działa? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- działa świetlica 1 kwietnia na godzinie 16 jest organizowane 
spotkanie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński – kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w 
sprawie  zmian w budżecie które odczytałem wraz ze zmianami: 
 
- za- 12 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński - stwierdził, że uchwała została przyjęta większością 
głosów. 
 
/Uchwała Nr XVIII/192/08 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lub wydzierżawienia 
nieruchomości. ( druk XVIII/193/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- jest to uchwała w sprawie 
zbycia nieruchomości lub wydzierżawienia. Miesiąc temu głosowaliśmy nad upoważnieniem 
Burmistrza do wydzierżawienia tego obiektu i chcemy ta uchwała Rady mieć zgodę na zbycie lub 
wydzierżawienie jest to obiekt po byłej rozlewni jest możliwość zarobienia dużych pieniędzy.  
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- czy będą obowiązywały dwie uchwały o zbycie i o 
wydzierżawienie? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  nie będzie tylko jedna uchwała. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- czy to ta sama osoba, która starała się o wydzierżawienie to chce 
kupić? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  inna osoba. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- jest to sprawa otwarta, ale żebym nie miał związanych rąk, 
rozmawiałem z panem Skiba i nie stoi nic na przeszkodzie żeby mu to wydzierżawić. Może pan Skiba 
przejmie WOD-KAN i wówczas pójdzie z komunalka tam gdzie jest oczyszczalnia. I wówczas ten 
obiekt można byłoby sprzedać. 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski-  pan Skiba nie musi mice lokalu ma on firmę i powinien 
zabezpieczyć lokal. Nikt mi nie daje lokum i my się nie martwimy panem Skibą.  
 
Radny pan Edward Iwański-  jak zabierzemy mu lokal to wówczas on może podnieść nam opłaty. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  jak my weźmiemy kogoś zewnątrz to podniosą nam się koszty. On 
ma umowę na 10 lat. 
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Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- zwracamy się z prośbą o umożliwienie dania panu 
Burmistrzowi alternatywy. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- odczytał projekt uchwały i poddał pod glosowanie. 
 
Radna pani  Alicja Kałużniak-  zgłosiła wniosek formalny o przeniesienie tej uchwały pod obrady 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-  kto jest za wnioskiem formalnym panama Kałużniak? 
 
- za- 11- głosów 
- przeciw- 2- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek formalny radnej 
pani Alicji Kałużniak o przekazanie uchwały na posiedzenie komisji. 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  na ostatniej sesji zgłosił interpelacje ustne pan radny Rutka- 
pierwsze w sprawie dlaczego brak Piaseczna przy rozdzielaniu placów zabaw i na to  pracownicy 
udzieli odpowiedzi w dniu 12 marca. W sprawie ustalenia kwit na Rady Sołeckie to udzieliłem panu 
odpowiedzi. W sprawie ustalenia terminów na remont dróg powiatowych na odcinku termin działań na 
tej drodze, w tej sprawie trwają uzgodnienia z właścicielem drogi. My zabezpieczamy środki 30 500 zł 
co stanowi 50% wykonania chodnika od przystanku do Cmentarza w sprawie chodnika w 
miejscowości Stołeczna i proponowaliśmy właścicielowi przebudowę chodnika od szkoły w kierunku 
pałacu. Czy Urząd pomoże w składaniu wniosku do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie melioracji 
ja powiedziałem, że tak i należy powołać spółki melioracji tu rola sołtysa żeby to odtworzyć i 
deklarujemy pomoc przy składaniu wniosków.  Jestem też winien na dzisiejsze zapytania radnych w 
sprawie drzew wynika to ze sprawozdania. Są to decyzje pana Grafowskiego w Antoniewicach zgoda 
na usuniecie drzew w pobliżu budynków nas wniosek pani Kałużnej z Tchórzna również  drzewo 
znajdowało się w pobliżu budynku i drogi. 6 sztuk lip w obrębie Gogolice w Rosnowie po wizji 
lokalnej pracownika drzewa są obumierające. Już jedna gałąź z tych lip zniszczyła dach. Na wniosek 
państwa Jonat z Gogolic jest to usuniecie 4 modrzewi. Rosną w pobliżu budynków i decyzja pana 
Burmistrza była za tym, żeby te drzewa usunąć. 
 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny pan Marek Rutka-  pracownicy nie odpowiedzieli mi w sprawie placów zabaw. Czy nie było 
by wskazane zrobić chodnika do Sklepu do Piaseczna skoro planujemy tam przedszkole i jak będą już 
geodeci pomyśleć o tym odcinku. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  my na wspólnej komisji omawialiśmy zmiany w budżecie i 
było mówione że jeszcze będą zmiany i jak trzeba to pan skarbnik robi dokument w pięć minut, żeby 
tego nie robić. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- w związku z tym, że mamy wakat w komisji 
rewizyjnej składam wniosek by na przyszła sesję  przygotować uchwały w sprawie wyborów członka 
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komisji rewizyjnej wyborów członka komisji budżetowej. Ja bym chciał być w komisji budżetowej 
jako radny. W związku  z tym, że trzeba będzie się zastanowić się nad wyborem komisji rewizyjnej i 
przygotować uchwałę o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady i powołanie nowego oraz wybory 
Przewodniczącego komisji budżetu.  
 
Radny pan  Marian Michniacki- ale dlaczego? 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- w kwietniu jest obowiązkowa sesja absolutoryjna i 
jednocześnie przedłożenie sprawozdania z budżetu Gminy RIO otrzymała sprawozdanie i rada 
powinna szybko zaopiniować. Komisja Rewizyjna powinna to zrobić w ocenie realizacji budżetu i by 
Komisja Rewizyjna takie posiedzenie odbyła. By otrzymać opinie z RIO. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-  pragnę przypomnieć o terminie składania oświadczeń 
majątkowych wraz z kopią PIT za 2007r. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
O godzinie 1547 – przewodniczący Rady zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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